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Betreft: art. 37-vragen 

 

 

Datum:  25 juni 2017  

Onderwerp: onderhoud buitengebied   

 

 

Geacht College, 

 

In Gulpen-Wittem hebben wij het prachtige vijf sterrenlandschap. Hier zijn wij ontzettend trots 

op. Helaas moeten wij (nog steeds) constateren dat het buitengebied vervuild is/wordt en 

dat het onderhoud nog steeds te wensen overlaat. Zo zijn wandelpaden vaak slecht 

onderhouden en zijn veel bankjes verrot. Het is van essentieel belang dat het onderhoud 

subliem is. Niet alleen is dat voor onze eigen inwoners belangrijk, maar vooral ook voor de 

gasten/toeristen die wij hier ontvangen. Wij zouden dan ook graag zien dat hier nog een 

kwaliteitsslag gemaakt gaat worden.  

 

De gemeenteraad heeft dan ook extra middelen beschikbaar gesteld om het onderhoud 

verder te verbeteren (€ 100.000,--). Het college is hiermee aan de slag gegaan. Onlangs 

ontvingen wij een raadsinformatiebrief over de voortgang.   

 

Naast het onderhoud hebben wij ook moeten constateren dat ons vijf sterrenlandschap 

vervuild wordt. Veel afval belandt in het groen. Het CDA vindt dat afval dumping zoveel 

mogelijk moet worden voorkomen en als het dan toch gebeurt, dat de gemeente zo 

spoedig mogelijk zorgt voor het opruimen daarvan.  

 

Derhalve heeft de CDA fractie de navolgende vragen over de status van het buitengebied :  

 

1. Deelt het college het standpunt van het CDA dat ons buitengebied zo goed mogelijk 

onderhouden dient te worden?  

 

2. Deelt het college het standpunt van het CDA dat het buitengebied nog veel beter 

onderhouden kan worden?  

 

3. Kan het college aan de wens van het CDA tegemoet komen om extra aandacht te 

besteden aan het onderhoud van de wandelpaden?  

 

4. Kan het college aan de wens van het CDA tegemoet komen om extra aandacht te 

besteden aan het onderhoud van de bankjes?  
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5. Uit de raadsinformatiebrief blijkt dat bijna € 60.000,-- is uitgegeven aan extra 

mankracht. Toch is dit niet merkbaar in het onderhoud. Hoe kan dit?  

 

6. Welk totaalbedrag is er voor onderhoud van wegen en paden feitelijk ter 

beschikking?  

 

7. Deelt het college de mening van het CDA dat er een “teamleider” moet komen die 

het onderhoud van ons buitengebied vanuit een helicopterview monitort en ervoor 

zorg draagt dat het gehele gebied goed wordt onderhouden?  
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